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Ş. BARIŞ KOCAGÖZ 
İZMİR TİCARET BORSASI MECLİS BAŞKANI 

ŞUBAT 2019 MECLİS KONUŞMASI 
 
SAYIN BAKANIM, 
SAYGIDEĞER MECLİS ÜYELERİ, 
SEVGİLİ BASIN MENSUPLARI 
VE DEĞERLİ KONUKLAR; 

12 SAYILI OLAĞAN MECLİS TOPLANTIMIZA HOŞ GELDİNİZ.  

DEĞERLİ ÜYELERİMİZ VE 

SEVGİLİ BASIN MENSUPLARI; 

BUGÜN ARAMIZDA ÇOK DEĞERLİ BİR KONUĞUMUZ BİZLERLE OLACAK.  

GEÇMİŞ DÖNEM EKONOMİ BAKANIMIZ; AYRICA İHRACATÇI VE BİRLİK BAŞKANLIĞI DA YAPMIŞ BİR İŞ 
ADAMI; BUGÜN İSE İZMİR BÜYÜKŞEHİR BELEDİYE BAŞKAN ADAYI.  

SAYIN NİHAT ZEYBEKÇİ BUGÜN MECLİSİMİZİ ŞEREFLENDİRDİ.  

İŞ DÜNYASININ İÇİNDEN ÇIKIP BU GÖREVLERİ YAPAN BİR KİŞİNİN, YENİ BİR GÖREVE TALİP OLARAK İZMİR 
İÇİN ADAY OLMASI BİZ İZMİRLİLER İÇİN MUTLULUK VERİCİDİR. 

SAYIN BAKANIM MECLİSİMİZE HOŞGELDİNİZ, ŞEREF VERDİNİZ.  

SİZE; TALİP OLDUĞUNUZ BU YENİ GÖREV İÇİN BUGÜNDEN; BARIŞ İÇİNDE, ADİL VE BAŞARILI BİR SEÇİM 
DİLİYORUM. 

SEVGİLİ ÜYELER; 

DÜNYA FİKRİ MÜLKİYET ÖRGÜTÜ (WIPO) TARAFINDAN OLUŞTURULAN GLOBAL INOVATION INDEX 2018 
YILI RAPORU, YANİ “KÜRESEL YENİLİK ENDEKSİ RAPORU” YAYINLANDI.  

BUNA GÖRE, ÜLKEMİZ GENEL SIRALAMADA 126 ÜLKE ARASINDA 50.SIRADA. 

BU RAPORDAKİ DEĞERLENDİRME BİRÇOK KRİTERİN HESAPLANMASI İLE GERÇEKLEŞİYOR.  

BUNLARIN İÇİNDE; EĞİTİM, ARGE ENSTİTÜLERİ, SÜRDÜRÜLEBİLİR TEKNOLOJİLER, ARGE PAZARI, PATENT 
BAŞVURULARI, ÇIKAN PATENTLER VE YARATICI ÜRÜNLER VAR.  

ÖRNEĞİN; PATENT BAŞVURULARININ ESAS ALINDIĞI ALT LİSTEDE 43.ÜNCÜ SIRADAYIZ.  

AYRICA, GENEL SIRALAMA TABLOSUNDA; KENDİ GELİR DÜZEYİMİZE GÖRE 8.İNCİ, KENDİ BÖLGEMİZDE İSE 
4.ÜNCÜ OLDUĞUMUZU VE AYRICA ETKİLİ VERİMLİLİKDE DE TÜM SIRALAMADA 25.İNCİ SIRADA 
OLDUĞUMUZU GÖRÜYORUZ.  

BU SONUÇLA, YENİLİKLERE YÖNELİŞ ANLAMINDA ÜLKEMİZDE OLUMLU BİR HAREKETLENME GÖZE 
ÇARPIYOR.  

ANCAK, ÇOK DAHA İLERİYE GİTMELİYİZ.  

ÇÜNKÜ AYNI RAPORDA BU KEZ BÖLGEMİZE BAKARSAK; 34 ÜLKE İÇİNDE G.KIBRIS VE BİRLEŞİK ARAP 
EMİRLİKLERİ GENEL SIRALAMADA BİZİ GEÇMİŞLER.  

İŞTE BUNUN NEDENİ BU ÜLKELERİN BELLİ SEKTÖR ARGELERİ İÇİN ÖZEL TEŞVİKLİ BÖLGELERİ 
YARATMALARIDIR.  
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RAPORDA DAHA DİKKATLİ OLARAK G.KIBRIS’A BAKINCA BU SONUCU ELDE ETMELERİNİ; “AKILLI TELEFON 
UYGULAMALARI İLE İLGİLİ ARGE ALANI” YARATMALARINA BORÇLU OLDUKLARINI GÖRMEKTEYİZ. 

YİNE PATENT YOĞUNLUĞUNDA VE BİLİMSEL YAYIN YOĞUNLUĞUNDA DÜNYADA HATIRI SAYILIR BİR 
YERİMİZ VAR VE ASLINDA ÜLKEMİZDE SON DÖNEMDE AR-GE HARCAMALARINDA BİR ARTIŞ OLDUĞUNU 
DA RAHATÇA SÖYLEMEK MÜMKÜN. 

ANCAK, BU ARTIŞA RAĞMEN GELİŞMİŞ ÜLKELERE GÖRE AR-GE BÜTÇELERİMİZİN HALA GENEL ANLAMDA 
DÜŞÜK OLDUĞUNU GÖREBİLİYORUZ. 

SAYIN BAKANIM, 

SİZİN DE TEŞVİK EDİLECEK BİR TEKNOLOJİ AR-GE PARKI PROJENİZ OLDUĞUNU BİLİYORUM.  

ANCAK, BİZLER ÖZEL BÖLGEDE TEŞVİK EDİLMİŞ BİR “TARIM TEKNOLOJİLERİ MERKEZİ”NİN İZMİR’E ÇOK 
YAKIŞACAĞINA İNANIYORUZ.  

BU ANLAMDA İZMİR TİCARET BORSASI OLARAK ÜZERİMİZE DÜŞECEK HER DESTEĞİ SUNMAYA HAZIR 
OLDUĞUMUZU BELİRTMEK İSTERİM. 

BUNUN YANINDA BİZLER; 

TRAFİK VE PARK PROBLEMLERİ ÇÖZÜLMÜŞ, GÜVENLİK SORUNU OLMAYAN, “USULDEN DEĞİL GERÇEKTEN 
ÇEVRECİ” OLAN BİR ŞEHİR VE ŞEHİRLİYLE BİRLİKTE YARATICI PROJELERE İMZA ATAN BİR BAŞKAN 
İSTİYORUZ. 

ÖNÜMÜZDEKİ AYLARIN NİCE BARIŞ DOLU, SAĞLIKLI VE MUTLU GÜNLER GETİRMESİNİ DİLEYEREK, 

SAYGILARIMI SUNUYORUM. 

 


